
Z A P I S N I K

 sa  4. sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane dana  08. kolovoza 2013. godine, 
u sali Gradske vijećnice u Supetru, Vlačica br. 5, s početkom u 19,00 sati.

NAZOČNI:   Nikola Martinić Dragan, Marijana Šemanović, Dragan Damjanović, Dijana 
Ivelić, Mate Martinić, Branko Jašić,  Dinko Hržić,  Nataša Ann Beović, Ante Roso, Petar 
Maričić, Lovro Kirigin.  

ODSUTNI: Milan Glavaški, Danica Baričević- opravdano.

OSTALI NAZOČNI:  zamjenik gradonačelnice Grada Supetra Šimica Dragičević, Danijela 
Kirigin,  predsjednik VMO naselja Splitska  Ivan Martić,  Maja Martinić, Ivica Radić,   
Pročelnik JUO Ivica Blažević, Ivica Vranjičić  i   Ines Kojundžić.

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Supetra  Petar Maričić  pozdravio je   prisutne vijećnike,  
a po prozivci  utvrđeno je 11  prisutnih vijećnika,  tj.  postoji kvorum za donošenje 
pravovaljanih odluka predviđenih dnevnim redom.

Upoznaje vijećnike da su  dobili dodatne materijale – osvrt gradonačelnice na izvještaj o 
obavljenoj kontroli financijsko-materijalnog poslovanja za 2012. godinu i I-VI/2003 godine, 
pa predlaže mogućnost otvaranja rasprave nakon  izvještaja  gradonačelnice. Prijedlog je 
nakon obavljenog izjašnjavanja usvojen jednoglasno. 

Predsjedavajući daje na glasovanje dnevni red s prihvaćenom izmjenom, te nakon 
izjašnjavanja  vijećnika  konstatira da je  dnevni red usvojen jednoglasno, tako da glasi: 

DNEVNI RED SJEDNICE:

1. Verifikacija zapisnika sa 3.  sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra  održane dana  
17. srpnja 2013. godine;

2. Vijećnička pitanja i prijedlozi;
3. Raspravljanje i   utvrđivanje mišljenja po:

- Nacrtu  konačnog prijedloga  Izmjena i dopuna Prostornog plana  Splitsko-  
  dalmatinske  županije
  Izvjestitelj: Ivica Vranjičić  (Voditelj službe za gospodarenje prostorom, komunalne poslove, 

                          prostorno uređenje i zaštitu okoliša
4. „Izvještaj  o obavljenoj kontroli financijsko-materijalnog poslovanja za 2012. godinu 

i I-VI/2013 godine“ izrađen od Consilium Revizija d.o.o. Rijeka

       Izvjestitelj: Gradonačelnica Ivana Marković

AD 1.

Gradonačelnica daje prigovor na usvojeni zaključak  za AD 3. stavak 2.  mora  
glasiti: „Ukoliko Grad Supetar do kraja tekuće godine uđe u sustav poreza na dodanu 
vrijednost – odobrava se svim zakupnicima koji uđu u ugovorni odnos s Gradom Supetrom do 
31.12.2013. godine popust od 10% na neto cijenu «



Vijećnik Mate Martinić daje primjedbu na tekst na 9 stranici. Ističe da je  rekao da su neki 
predsjednici VMO postali vijećnici, pitao je kakav je njihov status, pitao je i  predložio da 
pročelnik s mjesnim odborima odradi što treba. Ako je nešto rečeno mora se napraviti, prošlo 
je već 2 mjeseca.

Vijećnik Ante Roso daje primjedbu na  grešku na stranici 7. u sastavu Vijeća za davanje 
koncesijskih odobrenja Grada Supetra jer on nije imenovan u Vijeće  nego  Šimica 
Dragičević.
Predsjedavajući napominje da je to bio prijedlog Komisije za izbor i imenovanje.

Predsjedavajući  ističe  da mu  je vijećnica Danica Baričević putem e-maila  uputila 
primjedbu na zapisnik gdje  je na stranici 3.,  AD 3. stavak 2.  pogrešno navedeno njeno 
izlaganje, jer mora stajati u „bruto iznosu“. 

Bez daljnjih primjedbi, predsjedavajući   stavlja  na usvajanje zapisnik sa  2. sjednice  
Gradskog vijeća Grada Supetra održane dana 27. lipnja  2013. godine, koji je nakon 
obavljenog izjašnjavanja usvojen JEDNOGLASNO. 

AD 2.

Vijećnička pitanja i prijedlozi

Vijećnik  Dinko Hržić pita da li je poništen natječaj za voditelja službe za komunalne 
djelatnosti i prostorno uređenje te komunalnog redara. Da li je izmjena Pravilnika o 
unutarnjem redu koju su dobili na stolu,   a odnosi se na referenta-prometnog redara u kojoj 
se brišu riječi „pravnog ili tehničkog smjera“ a dodaju riječi „IV stupnja“ usklađena  s 
Pravilnikom Ministarstva unutarnjih poslova koja točno i decidirano govori koja je potrebna  
stručna sprema i smjer po kojima se može zaposliti referent-prometni redar. Naglašava da je 
izrađena prometna studija u proteklom mandatu, za istu treba donijeti neke odluke i staviti je 
na vijeće. Studija je dobila prethodnu suglasnost PU SDŽ, a bez iste prometni redar ne može 
djelovati. Također plan gospodarenja otpadom je izrađen u prethodnom mandatu, trebalo 
bi ako su predviđena sredstva u proračunu, napraviti dopunu istog plana sukladno novom 
zakonu kako bi plan bio usklađen s zakonom i nakon toga ga staviti na  vijeće. 

Gradonačelnica odgovara da su donijeli odluku o poništenju natječaja iz razloga što je 01. 
srpnja službeno prestala važiti radna knjižica. U dokumentaciji koju su osobe dostavljale 
netko je imao radnju knjižicu, a netko ne. Ako netko nije dostavio radnu knjižicu smatra se 
da  je dokumentacija nepotpuna.  Kako ne bi imali problema s elementom radne knjižice, 
odlučili smo  da se natječaj poništi.  Što se tiče prometne studije zna da je  izrađena, dana joj 
je na uvid, planiralo se na slijedeće vijeće dati je da se prihvati.  Za Plan studije gospodarenja 
otpadom kontaktirala je one koji su je izradili i fond za zaštitu okoliša. Kako su sada godišnji 
odmori čeka da joj se jave, a početkom 9. mjeseca otišla bi u Zagreb napraviti sve što treba. 

Vijećnik Lovre Kirigin pita gradonačelnicu kakav je plan za  izradu mrtvačnice u Mircima, 
kada će biti izrađena.

Gradonačelnica odgovara da će napraviti troškovnik, danas je planirala otići u Mirca ali 
zbog obaveza nije uspjela. Drugi tjedan će doći, naći se s župnikom i predstavnicima MO da 
se dogovore što treba napraviti.

Vijećnik Lovre Kirigin postavlja pitanje za Beričine bagere u Mircima, kome on plaća, 
donio je na vagone šume, „šporkice“, prilaz je  sa županijske ceste, bez znakova, čije je to, da 
li gradsko ili Bericino, da li plaća naknadu za to.



Gradonačelnica odgovara da je kontaktirala gospodina Bericu, rekao je da materijal više 
ne odnosi tamo, razgovarala je s Službom da će čim završi ljeto to područje sanirati. Čitav 
materijal će se samljeti i staviti na poljske puteve  po Mircima gdje treba, a više nećemo 
dozvoljavati da se materijal tamo ostavlja. Moli za razumijevanje da prođe sezona da se može 
raditi.

Vijećnica Marijana Šemanović  predlaže da se   za primjedbe građana  postavi e-mail 
adresa ili postavi sandučić  da se može reagirati odmah. Zamolila bi da se kontaktiraju ljudi iz 
medicinske struke zbog nedežuranja apoteka vikendom, da se vidi da li postoji potreba za tim.   

Gradonačelnica odgovara da je sandučić dobra ideja da ljudi mogu ostavljati svoje 
primjedbe i ideje. Što se tiče ulica u centru mjesta mora provjeriti da li su ugovorom o 
održavanju javnih površina obuhvaćene, ako nisu trebalo bi poslati ljude da ih očiste.

Vijećnica Dijana Ivelić navodi da joj je pristupilo nekoliko građana i pitalo je  kada će se 
asfaltirati njihove ulice. Vjerojatno postoji plan za asfaltiranje ulica, pa moli da se objavi  na 
stranicama Grada,  da se taj plan i ritam kojim će se asfaltirati ulice oglasi javno da ljudi znaju 
kada će biti asfaltirano. 
   
Vijećnik Ante Roso pita za status mauzoleja obitelji Petrinović na supetarskom groblju, to 
je zaštićeno  kulturno dobro RH, stoji zatvoreno, neiskorišteno je, ne koristi se u turističke 
svrhe. Pita da li bi grad mogao uspostaviti kontakt s vlasnicima, s nekim tko ima ključeve, da 
se prezentira kao turistička ponuda grada Supetra.  

Vijećnik Mate Martinić ističe da se vraća na  svoje vijećničko pitanje postavljeno na 2. 
sjednici Gradskog vijeća dana 26.06.2013. godine.  Na svoje pitanje dobio je pisani odgovor 
na 3. sjednici na kojem se zahvalio misleći da je dobio što je tražio. Međutim, njegovo 
pitanje je glasilo. U zgradi preko puta kapetanije -  „stari komitet“ tražio je da se utvrdi: 1. 
vlasnička struktura zgrade  prizemlja, I. i II. kata; 2. da se utvrde  korisnici po objektu, tko 
koristi zemljište, tko koristi stepenište, tko koristi stakleni dio, tko koristi prostor gdje je 
galerija umjetnika, temeljem čega, da li je dogovoreno s kim, da li plaća najam ili  ne. Tko 
koristi I. kat,  a tko II.  kat;   3. da li je tamo bilo građevinskih  prekršaja, da li je tamo bilo 
prekršaja po osnovi  konzervatorske zaštite. Na takva pitanja nije dobio odgovor. Materijali 
koji su dati za prošlu sjednicu su vezani za jedno ime i prezime. Inzistira na tome jer je zgrada 
nečija imovina, najmanje gradska, a trebala bi biti najviše gradska. Htio bi da se dođe do 
prave istine, do prave akcije, kako bi ovaj grad imao svoje vlasništvo u kontekstu onoga što bi 
trebao imati, to je bilo njegovo vijećničko pitanje.
Pridružuje se prijedlogu Marijane, a to su tekući komunalni prijedlozi i primjedbe. Jedan 
građanin mu se javio prije mjesec dana i rekao da svakodnevno prolazi nogostupom  ispred 
zgrade suda, na nogostupu  postoji 6 česmina čije grane padaju i svatko tko prolazi udara 
glavom. Prije mjesec dana rekao je to Dragani iz komunalnog društva, zvao je i direktora 
Zorana, nije ništa učinjeno. Onda je on kao vijećnik Mate Martinić uzeo škare i u vremenu 
od podne do jedan i po sat grane očistio, i slučajno ga je vidjela osoba koja mu je za to rekla. 
Problem je  u tome što je komunalno to trebalo učiniti prije mjesec i po dana, a ništa nije 
učinjeno. Priča ide k tome da takve primjedbe građana treba negdje prikupljati, da se dnevno 
rješava ono što se može rješavati.

Gradonačelnica odgovara da je trebalo obavijestiti službu komunalnog redara i vidjeti da li 
je komunalno društvo zaduženo za održavanje i čišćenje, ako nije,  grad bi dao nalog da se to 
napravi. Ne vidi razlog zašto je on to trebao raditi. 
Što se tiče prvog pitanja gradonačelnica  odgovara da je zgrada u vlasništvu RH  za 19/20,  
a vlasništvo grada 1/20, odnosno organa upravljanja Općine Brač Supetar i upisana je kao 
društveno vlasništvo. Što se tiče kolonije, imamo dopis  Dinka Hržića koji daje odobrenje za  
najam u 2009. godini na jednu godinu,  a to je isteklo u šestom mjesecu 2010. godine. Došlo 
je do ugovora o reguliranju međusobnih prava i obveza  koji nije u službenoj evidenciji grada, 



do njega je došla slučajno u suradnji s gospođom Ivonom koja ga je faksirala  jer nije bilo 
u arhivi grada. Ugovor  o reguliranju prava i obveza iz 2011. godine nije prošao protokol, a 
odnosi se na cjelokupni poslovni odnos između grada i Nikše Rajevića, u odnosu na poslovni  
prostor koji se nalazi u prizemlju  čest.zgr. 383 i nekretnine 313/1/2, a to su parkovi u centru 
grada gdje su sada štandovi. Ovim ugovorom grad Supetar i Nikša Rajević ne priznaju jedan 
drugome pravo vlasništva na predmetnim nekretninama. Nikša Rajević prenosi svoje pravo 
posjedovanja, korištenja i uporabe nekretnina označenih kao čest.zem. 313/1/2   za cijelo  
na  grad. Grad je postao ovlašten posjedovati, koristiti navedene nekretnine.  Zauzvrat Grad 
Supetar prenosi svoje pravo  uporabe i korištenja nekretnine u prizemlju  zgrade označene 
kao čest.zgr. 383 k.o. Supetar, to je prostor koji je nekada koristila auto škola Brač,  na Nikšu 
Rajevića koji postaje ovlašten posjedovati i koristiti navedeni prostor za cijelo. Može ga 
davati u zakup i  ishoditi sve potrebne dozvole za obavljanje određenih djelatnosti. To je sve 
što imamo što se tiče te zgrade. Postoje i drugi problemi što se tiče  tog djela, tu ima svega.  

Vijećnik Mate Martinić ističe da otprilike odgovore na svoja pitanja zna,  postavio je pitanja 
da bi se utvrdilo što se mora napraviti.

Gradonačelnica navodi da je Grad postupio po tome, uzeo je stručnu osobu da utvrdi točno 
koje su obaveze i prava Grada, da li Grad ima neka prava oko tih nekretnina, da li su ovi 
ugovori koji su sklapani, sklapani u skladu sa zakonom. 

Vijećnik Dragan Damjanović navodi da  ima dva pitanja i prijedlog. Zanima ga  kako je i 
zašto prostor u vlasništvu Grada dat nekoj umirovljeničkoj udruzi. GO HSU se za taj prostor 
izborio,  osnovali su Povjerenstvo koje je obavilo 70% posla, da bi potom netko to iskoristio 
u kampanji i dao udruzi. Zahtijevaju taj prostor, a udruga ga može koristiti. Također žele znati 
tko izdaje prostor za manifestacije, tko ubire novac i gdje se to evidentira. Građani govore da 
su dali glas gradonačelnici da čini red, a ona čini nered. Moli predsjedavajućeg  da  ubuduće 
saziva sastanke sukladno vremenskim uvjetima. Ni Dubrovčani nisu dozvolili da senat sudi 
i donosi odluke u svako doba. Nazvali su ga građani i pitali za vlakić koji vozi Rivom koja 
je pješačka zona.  Građani smatraju da je to nelegalno. Gradonačelnice ako Vas je netko 
savjetovao  onda Vas je krivo savjetovao. Predlaže da vijećnici volontiraju do nekih boljih 
financijskih vremena, a onda će naknada moći biti i 500 kuna.

Vijećnik Dinko Hržić daje prijedlog za vijećnike HDZ-a,  da se nakon obračuna naknade ista 
ne uplaćuje  njima, nego  Udruzi  Brački pupoljci.

Predsjedavajući  navodi da se ova sjednica  morala danas održati radi prostornog plana 
županije, to nismo mogli zaobići, ograničeni smo rokovima koje moramo poštivati. Što se 
tiče naknade prijedlozi se daju Komisiji za izbor i imenovanja, bilo klubovi vijećnika ili 
pojedinačno. Ako netko ima prijedlog neka se obrati  Komisiji koja će odluku prezentirati na 
jednoj od sljedećih sjednica.

Gradonačelnica odgovara da  u Službenom  glasniku  broj 09/09  postoji odluka  o zakupu 
poslovnih prostora.  Svi prostori se moraju staviti na natječaj, a  nažalost  90% prostora nije 
bilo nikada na natječaju. Postoji odluka bivšeg gradonačelnika Dinka Hržića da taj poslovni 
prostor daje na korištenje umirovljenicima.

Vijećnik Branko Jašić daje dva  prijedloga. Apostrofira problem Doma zdravlja koji nije 
gradski. Živicu kod svoje zgrade je sam ošišao,  žao mu je što tu nema dr. Glavaškog  jer ga 
je deset puta molio  da se to uredi. Traži da se posadi  obična živica prema zubnoj  ambulanti.   
Drugi prijedlog odnosi se na Dom za starije i nemoćne u vlasništvu grada, traži da se 
vijećnicima prezentira  taj koncesijski ugovor, da vidimo koje su obaveze nas kao vlasnika i 
koncesionara.



Gradonačelnica odgovara da su ljudi iz Doma bili kod nje, traže novi prijedlog ugovora jer 
planiraju uložiti neka sredstva u uređenje doma.

Vijećnica Nataša Ann Beović  ističe da podržava  prijedlog Ante Rose za  inicijativu 
očuvanja kulturnih dobara i njihovo korištenje u turističke svrhe.  Blizu mauzoleja se nalazi 
ostatak vile rustika iz rimskog vremena, a danas prolazi nezamijećen. Trebalo bi ga urediti i 
očistiti za turističke svrhe. 

Gradonačelnica odgovara da ima puno različitih  planova, danas je kod nje bio gospodin 
Buzančić iz Konzervatorskog zavoda.  

Vijećnik Nikola Martinić Dragan pita gradonačelnicu za vodoopskrbnu mrežu u gradu 
Supetru. Ovih dana čitamo po novinama primjedbe Šoltana da bi Brač trebao imati redukcije 
vode da bi oni  mogli napuniti vodocrpilišta. Nitko ne spominje da gornje kuće u Supetru 
u udarnoj sezoni i bez redukcije nemaju vode u razdoblju od 15.07. do 15.08., tuširanje je 
nemoguće jer vode nema. Svjedok je tome, jer tamo stanuje. U tom dijelu su građene neke 
zgrade koje još nisu  spojene, kad se one spoje slijedeće ljeto neće biti vode od 01.06. do  
25.09. Da li se može kontaktirati odgovorne u Vodovodu Brač  da iznađu neko rješenje za 
gornje kuće u Supetru. Napravljena je nova vodocrpilišna stanica za industrijsku zonu, da li 
postoji mogućnost da se taj dio grada spoji na nju.

Ivica Vranjičić odgovara da je to stvar za koju se zna. U Vodovodu je rađeno idejno rješenje 
vodoopskrbnog prstena Supetra od „Fadića šumice“ za slučaj potrebe spajanja na zonu Žedno 
Drage i povezivanja Supetra I i Supetra II, s ciljem da  se razvuče mreža. Problem je što iz 
jedne i druge vodospreme  voda ide glavnim cijevima prema središnjem dijelu i onda se vraća 
prema donjem dijelu Supetra. Kalkulacije  koje su bile za riješiti sve s procjenom  troška bile 
bi  minimalno  2 milijuna kuna. Dio mogućeg rješenja je postavljanje faznog djela cjevovoda 
koji ide iz starih bazena, s postavljanjem cijevi od kuće Uglješića do kuća  ispod školskog 
maslinika u dužini oko 400 metara, pa bi se na taj način rasteretio  i dio „Fadića šumice“. 
   
Vijećnik Nikola Martinić Dragan kaže da su ga pitali građani iz dijela „Ošin dolca“ kod 
kuće gdje živi ravnatelj Srednje škole da T-com na tom području  godinama odbija provući 
kabele jer im se ne isplati. Građani postavljaju zahtjeve za telefon, dobili su odgovor da bi se 
trebala napraviti  neka mala stanica, a da se to ne isplati. Pita da li Grad može urgirati prema 
operatoru da se to izvrši.

Predsjedavajući ističe da živi ispod  Pjovera,  isti problem ima zadnje četiri godine. Kako mu 
je rekao Lazaneo oni su  u procesu  stavljanja novih kabela.

Predsjedavajući kaže vijećnicima da su dobili Službeni glasnik, potrebno je napraviti ispravak  
i promijeniti odluku za imenovanje Vijeća za koncesije. Pita  da li je Grad posao dopis 
Županiji za imenovanje mrtvozornika,   budući smo ostali bez  mrtvozornika u Supetru. 
Pročelnik odgovara da je kontaktirao ljude iz županije, rečeno je da će imenovanje 
mrtvozornika  biti na županijskoj sjednici u  rujnu. 
Predsjedavajući  pita da li je poslat  zahtjev  bivšem gradonačelniku za podnošenje  izvješća  
za razdoblje I-VI 2013. godine. 

AD 3.

Predsjedavajući otvara raspravu.

Izvjestitelj po ovoj točci dnevnog reda je  Ivica Vranjičića Voditelj službe za gospodarenje 
prostorom, komunalne poslove, prostorno uređenje i zaštitu okoliša koji   detaljno  i opširno 
pojašnjava i obrazlaže  mišljenja i prijedloge Grada Supetra po Prijedlogu izmjena i dopuna 
Prostornog plana Splitsko-dalmatinske županije za javnu raspravu.



Vijećnik Mate Martinić navodi da ima drugačiji pristup, biti će konkretan, analizirao je 
test Županijskog prostornog plana i predočiti će 9 pitanja. Vijećnicima i gradskom vijeću 
reći će da što god mi učinili ovih 9 problema će ostati.  Kako županijsko tako je i  gradsko 
planiranje   jedno od 3 najvažnija pitanja uz donošenje budžeta  i ostvarenje prihoda budžeta. 
Kad riješimo ta tri pitanja onda možemo nešto trošiti, planirati i raditi. 

1. Članak 210. – predmet Milovica – imamo jednu pretovarnu stanicu na otoku, a moramo se 
izboriti da budu dvije. Grad Supetar je jedina jedinica lokalne samouprave  koja nije donijela 
plan gospodarenja otpadom na Braču. Pitanje je jesmo li riješili vlasništvo i koliko truda 
upiremo u to da Milovica dođe tamo gdje treba biti.
2. Pitanje Doma zdravlja – članak 95. kaže: Dom zdravlja potrebno je planirati u sjedištu 
Županije, Grada ili općine za gravitacijsko područje od 30 tisuća stanovnika. Trebalo je pisati 
i da Dom zdravlja može biti otočki dom zdravlja. Zakon RH to dozvoljava, ali u članku 95. 
županije to ne piše, za to bi  se trebalo izboriti.  Korčula ima 3 doma zdravlja, a Hvar 2 doma 
zdravlja. 
3. Ceste – članak 53. kaže; županijske ceste su ceste  od državne važnosti - broj 113. cesta 
Supetar–Nerežišća-Sumartin, broj 114. cesta  Milna-Sutivan-Supetar; broj 115. cesta Gornji 
Humac-Bol; cesta Supetar-Postira-Pučišća-Stipanska ne spada u ove ceste nego u županijske 
ceste i nosi broj 6161. Da ona ovdje spada onda bi o cesti Supetar-Pučišća, a naročito cesti 
Supetar-Splitska država vodila računa, a ne kao sada. Nadovezuje se na članak 118. koji 
govori o uređenju i rekonstrukciji cesta na nivou županije, sve su nabrojene, ali nitko ne 
govori o cesti Supetar-Splitska koja je zabilježena kao planska cesta već 25 godina. Ovo je    
nesposobnost lokalne vlasti i loša županijska politika da mi tu cestu toliko ponižavamo. Riječ 
je o Supetru, Postirama i Pučišćima. Sramota je  što ove  3 jedinice rade, bilo je i smrtnih 
slučajeva. Županijski plan kaže da cesta nije od državne važnosti, kako je županijska nećemo 
je nikada rekonstruirati.       
4. Vodoopskrba; članak 146. govori o regionalnom vodovodu i kaže da regionalni vodovod 
Brač-Hvar-Šolta treba proširiti na otok Vis. Znamo što je bilo na Šolti. Tamo piše da ćemo 
učiniti ovo i ono, a gdje je voda, kao da vode ima beskonačno.  To nije županijska investicija 
to je državna investicija, ne može se ovako pisati, to je opasnost za Brač. 
5. Turizam;  članak 64. kaže: izdvojena građevinska područja ugostiteljstvo-turističke 
namjene – Bol 300 kreveta, Milna 4920 kreveta, Nerežišća 2610 kreveta, Postira 480, Pučišća 
700, Selca 3860, Supetar 2550, Sutivan 2950 kreveta,  stvaraju mogućnost 16450 kreveta na 
Braču.  
6. Golfska igrališta -  članak 87. predviđa jednu lokaciju na području  Pučišća-Gornji Humac 
od 110 hektara, gdje navode da se vodu za golfska igrališta mora koristiti iz vlastitih izvora. 
7. Luke nautičkog turizma - u članku 131.  na području Supetra, to su  Supetar, Malašnica i 
Mirca, ali što je s splitskom, da li je ispuštena, da li Splitsku ne želimo ili je treba biti. 
8. Akva parkovi – člankom  85. u županijskom planu predviđeni su za Bol, Milnu, Nerežišća, 
Selca i Sutivan, a nisu u Supetru i Pučišćima. Ako to uđe u županijski plan  za naredne 4 
godine biti će ih svugdje, a u  Supetru  i Pučišćima ili  nismo htjeli ili smo zaboravili. 
9. Kanalizacijski sustav;  članak 153. prijedlog Grada Supetra- županija  otprilike  kaže ovo- 
ono što smo dali u luku to stoji, imate što imate, nemate više ništa, a  Grad Supetar treba 
tražiti za Mirca i Splitsku. Otprilike to je odgovor županije. 
Nema ambicija da sa  9 pitanja mijenja stvar ali ćemo s ovih 9 problema ući u županijski 
prostorni plan. Zaključni prijedlog je sljedeći: prostorni  plan je jako bitan.  Odbor ili vijeće 
za prostorno planiranje treba hitno uspostaviti, to je posao koji se treba svakodnevno raditi. 
Žao mu je da smo i ovo sazvali u 5 dana, pismo su poslali 09.07., mi smo ga dobili 10.07., 
poziv za sjednicu smo poslali 01.08.2013. godine.  Ističe da se malo pripremao na svoj 
način, nema koristi od današnje rasprave, treba se boriti sa županijom na način da se svaki 
dan svađamo i politički. Pokušati će na klubu vijećnika progurati neke stvari. Nedostaje 
brački karakter jer su ovo bračka pitanja. 1992. godine smo imali prostorni plan otoka 
Brača, a zakon i sada u članku 20. predviđa da se može donositi prostorni plan otoka unutar 
županijskog plana. Bez prostornog plana otoka nema ni kvalitetnih planova lokalnih jedinica 



ni županije koji se odnosi na Brač. Treba ostvariti svakodnevni rad s županijom. Nema druge 
nego da ga usvojimo i prihvatimo takvog kakav je. On je u mnogo čemu aljkav, situacija 
je gora nego što je bilo prije 4 godine. Gospođa Danica Baričević je bila u prošlom sazivu  
vijećnica županijske skupštine i u ovome je. Ona je danas trebala biti ovdje i reći što misli o 
tome. Ako ništa drugo onda joj moramo dati  zaključke da na županijskoj skupštini  kaže što 
mislimo o ovome. 

Predsjedavajući navodi da  je gospođa Danica poslala poruku u kojoj kaže da će se, što 
se  tiče izmjena i dopuna županijskog prostornog plana kao županijska vijećnica zalagati za 
interese Grada Supetra po zaključcima koje Gradsko vijeće donese.

Vijećnik Branko Jašić pohvaljuje iscrpno izlaganje Ivice. Nedostatak svega je Brač,  to će 
od sada i ubuduće biti poanta čitavoga djelovanja, bez cjelovitosti Brača nema ničega,  sve će 
propasti.  Dvadeset godina govorimo o jednoj općini, nije važno da li će biti općina ili nešto 
drugo. Onda bi Dom zdravlja i luka bili drugačije koncipirani. Moramo davati inicijativu,  za 
to se  zalagati, to je neminovnost. 

Vijećnik Dinko Hržić kaže da je Milovica dosta bitna, europska unija će naplaćivati 
penale Republici Hrvatskoj, a RH nama. Svi znamo da na Milovici ima 12 tisuća kvadrata 
u vlasništvu Grada, ona je najizglednija za rješavanje ovog problema. Ako se ne prihvati 
pretovarna stanica, da gradonačelnica sukladno istoj izvršnoj vlasti u državi  lobira i 
napravi sve  na državnom planu  da Milovica uđe u taj plan.  Krajnje rješenje je pretovarna 
stanica Brač II, reciklažno dvorište koje je također spominjano, a ono se može raditi u 
dijelu sortiranja otpada, kompostane, s novim tehnologijama može se odvojiti 8% smeća za 
spaljivanje. Nastavno na izlaganje dr. Jašića, u jednoj tv emisiji je dao intervju da je Brač 
najveći primjer  gubitnika vladanja 8 jedinica lokalne samouprave, pa su ga kolege dobro 
oprale. Koordinacija načelnika i gradonačelnika je pro forme, to nije dovoljno. 

Predsjedavajući kaže  da  će  dati  par natuknica,  inicijative vijećnika Martinića su korisne, 
potrebite kako gradu Supetru tako i cijelom Braču. Zato trebamo lobirati da ove inicijative 
dođu do županijskih vijećnika, moramo doći do njih i s njima ostvariti pozitivnu suradnju 
i dogovor da naši prijedlozi uđu u županijski plan. Mi ovdje dajemo svoja mišljenja  i  
predlažemo da se uvrste u županijski plan. Bez odluke županijske skupštine ne možemo 
ništa. Zato se moramo svi usuglasiti, sve opcije koje imaju svoje predstavnike u županijskoj 
skupštini,  da zajedno dođemo do njih, da prijedlozi koji su važni za grad Supetar i onda 
za cijeli Brač budu stavljeni na razmatranje i budu prihvaćeni.  Pita Ivicu da li je moguće 
da inicijativa Mate Martinića  bude u  mišljenju, ako nam sada ne prihvate da  imamo za 
slijedeću raspravu.

Ivica Vranjičić odgovara da materijale mora složiti jer sutra u 12.30 sati moraju ići za Split. 
Napominje da izrađivač plana nijedan naš prijedlog ne mora prihvatiti. 

Vijećnik Dinko Hržić predlaže da se županijska vijećnica Danica Baričević nađe s ostalim  
županijskim vijećnicima da im se u ruke da što moraju napraviti. 

Predsjedavajući navodi  da svi imamo zajedničko mišljenje, najvažnije je da stavove i 
prijedloge  Mate Martinića i  mišljenje gradske uprave usuglasimo i napravimo što treba. Da 
pošaljemo materijale našoj županijskoj vijećnici Danici Baričević, napravimo amandmane na 
županijski prostorni plan, da s  njima idemo  prema županijskim vijećnicima  SDP-a, HDZ-a, 
HNS-a, HSS-a,  da zajednički kroz konsenzus gurnemo prijedloge da se bar priča o njima. 

Nakon završene rasprave, predsjedavajući daje na  usvajanje „Zaključak o mišljenju Grada 
Supetra po nacrtu konačnog prijedloga Izmjena i dopuna Prostornog plana Splitsko-
dalmatinske županije iz srpnja 2013. godine“



1. Od strane Gradskog vijeća Grada Supetra daje se pozitivno mišljenje na Nacrt 
konačnog prijedloga Izmjena i dopuna Prostornog plana Splitsko-dalmatinske županije 
koji je u digitalnoj formi na CD-u dostavljen kao privitak dopisa Upravnog odjela za 
prostorno uređenje SDŽ (klasa: 350-01/11-01/0010; urbroj: 2181/1-11-12-382 od 05. 
srpnja 2013. godine).

2. Sastavni dio ovog Zaključka je elaborat: „Mišljenje Grada Supetra po nacrtu konačnog 
prijedloga Izmjena i dopuna Prostornog plana Splitsko-dalmatinske županije iz srpnja 
2013. godine“, a kojim se daju prijedlozi za moguće korekcije i dorade predmetnog 
Nacrta konačnog prijedloga IiD PPSDŽ.

3. Zadužuje se Jedinstveni upravni odjel Grada Supetra da po svojoj Službi za 
gospodarenje prostorom, komunalne poslove, prostorno uređenje i zaštitu okoliša ovaj 
Zaključak žurno dana 09. kolovoza 2013. godine dostavi Javnoj ustanovi Zavodu za 
prostorno uređenje Splitsko-dalmatinske županije kao izrađivaču. 

  koji je nakon obavljenog izjašnjavanja usvojen JEDNOGLASNO  s 11 glasova ZA.

AD 4.

Predsjedavajući otvara raspravu.

Vijećnik Mate Martinić pita da li je na sjednici trebala biti  gospođa Mirjana Mihovilović.

Predsjedavajući navodi da je službeno od pročelnika zatražio da na sjednici bude prisutna 
Mirjana Mihovilović. Pročelnik odgovara da je gospođa Mirjana na godišnjem odmoru, to je 
službeni razlog što nije prisutna.

Vijećnik Mate Martinić predlaže pauzu od 5 minuta radi  konzultacija  kluba vijećnika SDP-
HSU-HNS. 

Sjednica je prekinuta u 21,15 sati.

Sjednica je nastavljena u 21,25 sati.

Vijećnik Mate Martinić u ime kluba   vijećnika SDP-HSU-HNS predlaže točku dnevnog 
reda na način da vijećnici dobiju informaciju o obavljenoj reviziji, da utvrdimo radnje koje 
treba napraviti, a da raspravu vodimo na drugoj sjednici

Gradonačelnica ističe da se u svemu slaže s prijedlozima  revizije glede potraživanja. 
Predlaže da se osnuje komisija koja će izvršiti procjenu svih potraživanja u Gradu. To je 
važno jer je jedan dio potraživanja  otišao u zastaru. Moramo utvrditi koja su to potraživanja, 
iz kojih prihoda, iz kojih godina, o kojem se iznosu  točno radi. Prijedlog je da to budu ljudi iz 
struke koji se bave tim stvarima, koji će s djelatnicima gradske uprave to odraditi, a to bi bio 
dobar početak. Prijedlog je da to bude Danijela Kirigin diplomirana pravnica, radila je na tim 
poslovima u K.D. „Grad“  i Marijana Šemanović, ekonomist. To je zahtjevan posao, moramo 
utvrditi realna potraživanja, procedura za otpis je obilna, odluka o otpisu nosi posljedice, radi 
se o velikim iznosima pa to moramo kvalitetno obaviti.

Vijećnik Dinko Hržić navodi,  s obzirom da nema većinu u gradskom vijeću  predlaže da se 
raspravlja  po ovoj točci ili točka odgodi za raspravu za  7 dana.

Vijećnik Mate Martinić predlaže  da se sjednica odgodi za 7 dana.



Predsjedavajući navodi  da je gradonačelnica predložila dva člana u komisiju,  pita da li još 
netko ima prijedlog.  

Vijećnik Lovre Kirigin predlaže gospođu Anu Tomšić koja je ekonomist  i stručna je osoba. 

Vijećnik Mate Martinić  ističe da komisiju predlaže gradonačelnica.

Vijećnik Dinko Hržić predlaže gospođu Natašu Ann Beović koja je ekonomist.

Gradonačelnica kaže da je nemoguće da sjednica bude slijedeći tjedan, to je obiman posao, 
pripreme će trajati dva tjedna.  

Predsjedavajući navodi da će u najkraćem mogućem roku sazvati  sjednicu Gradskog vijeća.

Gradonačelnica ističe da  revizija nije bila da se nekoga optuži  i  proziva, to je potrebno 
napraviti  kada se dođe na dužnost  da se   utvrdi stanje obveza. 

Predsjedavajući sukladno članku 22. Poslovnika  prekida sjednicu Gradskog vijeća Grada 
Supetra s obzirom da dio pozvanih osoba nije prisutan. Sjednica će se sazvati u najkraćem  
mogućem roku  sukladno   odluci gradonačelnice  o izboru komisije koja će donijeti nekakve 
zaključke.  

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Supetra   u 21,40 sati zaključuje sjednicu. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    
                                                                                   PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA
                                                                                                 GRADA SUPETRA
                                                                                                      Petar Maričić 
    

                                                                                                                                           
Zapisnik izradio Ivica Blažević, Pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela Grada Supetra, a 
prema  tonskom zapisu sa sjednice koji je njegov sastavni dio.


